
Akademický senát 
Vysoké školy ekonomické v Praze 

Zápis č. 29/12-15 
         Stránka 1 

 

 
Ú = úkol I = informace R = rozhodnutí  O = ostatní P = prezentace 

 

Předmět Zasedání 29/12-15  

Datum  30. března 2015 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Radová, Zelenka 

  Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Češková, Zeman, Švarcová 

  Fakulta podnikohospodářská (F3): Horová, Mládková, Riedlbauch 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Řezanková 

  Fakulta národohospodářská (F5): Váňa, Vondráček, Vostrovská, Křeček 

  Fakulta managementu (F6): Černá, Černý, Krbová 

  Jiné: Vondra 

Omluvení Bič (F2), Kačur (F4), Burianová (F5), Vilémová (F6), Fiala (jiné) 

Neomluvení Polívka, Staněk (F1), Polach (F2), Ctiborová (F3), Korecký (F4), Malý (F6) 

Hosté  Svoboda (kvestor) 

Předsedal Riedlbauch 

Doba  13:00 – 14:30 

  

Program  
1. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2014 

2. Návrh rozpočtu VŠE na rok 2015 

3. Vyhlášení voleb do AS VŠE na období 2015 – 2018 pro volební obvody akademických 

pracovníků nezařazených na fakulty 

4. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda Riedlbauch zahájil zasedání a představil program jednání. 
 
„AS VŠE schvaluje předložený program jednání.“ 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0   
Program byl schválen.  

R 

1. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2014 

 Kvestor Svoboda okomentoval text materiálu a poznamenal, že hospodaření proběhlo podle 
plánu.  
Senátor Chlapek (předseda Finanční komise): Materiál byl důkladně projednán s panem 
kvestorem a na jednání finanční komise 23. 3. 2015 byl materiál projednán bez připomínek.  

 
„AS VŠE projednal Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2014.“ 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

2. Návrh rozpočtu VŠE na rok 2015 

 Kvestor Svoboda podrobně představil text materiálu a poznamenal, že byl již několikrát 
projednáván jak v poradní skupině paní rektorky, tak ve finanční komisi AS VŠE, dále pak též 
Kolegiem rektorky. Na základě jednání byl průběžně zpřesňován. 
 
Senátor Chlapek (předseda Finanční komise): Materiál byl projednán společně 
s Hodnocením plnění rozpočtu VŠE za rok 2014 a komise doporučuje návrh schválit.  
 
„AS VŠE schvaluje Návrh rozpočtu VŠE na rok 2015.“ 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

3. Vyhlášení voleb do AS VŠE na období 2015 – 2018 pro volební obvody akademických 
pracovníků nezařazených na fakulty 

 Senátorka Češková informovala o průběhu jednání s CTVS, coby jediným centrem spadajícím 
do těchto volebních obvodů. 
Dále byl diskutován problém znění vyhlášení voleb na jednotlivých fakultách ve věci 
podávání přihlášek kandidátů. 
 
„AS VŠE schvaluje navržené vyhlášení voleb pro volební obvody akademických pracovníků 
nezařazených na fakulty včetně navržené volební komise.“ 
Pro: 20 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Různé 
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 Vedení školy požádalo o nominaci členů do společné komise vedení VŠE a senátu. Navrženi a 
jednohlasně schváleni byli senátoři Chlapek, Marek a Zeman. 
 
Další zasedání senátu proběhne 8. 6. 2015 ve 13:00. 12. 6. 2015 končí mandát stávajícímu 
senátu.  
 
Kvestor Svoboda komentoval aktuální stav výběru dodavatele na rekonstrukci SB. 

I 

 Předseda Riedlbauch ukončil zasedání.   
V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

 

V Praze 12. 4. 2015 

prof. Václav Riedlbauch 

předseda senátu 

Ing. Zdeněk Vondra 

zapisovatel 


